
PROTOKOLL          nr 10            2001                                        Sid1

-fört vid telefonmöte med styrelsen för Svenska Budoförbundets Ju-
jutsusektion 2001-09-12.

Närvarande: Magdalena Sundqvist (ordförande), Bertil Bergdahl
(vice ordförande), Emil Gustafsson (kassör), Pernilla Andréasson
(sekreterare) och Carlos Romero (ledamot).

§ 83 Mötets öppnande
Ordförande förklarade mötet öppnat.

§ 84 Val av justerare
Bertil Bergdahl valdes att justera dagens protokoll.

§ 85 Föregående protokoll
Protokoll nr 7 godkändes och lades till handlingarna.

§ 86 Rapporter från de olika funktionsansvariga
Ordförande:

• Magdalena informerade från det senaste HS-mötet.
• Styrelsen diskuterade de sponsorpengar som inkommit till

förbundet och hur de ska fördelas.
• Magdalena har ringt klubbar i Gymnastikförbundet för att

försöka värva dem till vårt förbund, och hon har lyckats med
flertalet av dem.

• Magdalena informerade om att de tolv elevplatser som finns på
RIG tillfallit karaten.

Kassör:

• Emil rapporterade om ekonomin i dagsläget.
• Bertil uppdrogs att skriva ansökan om internationella

stimulansbidrag.

Domare:

• Magdalena informerade i ärendet om avstängningen av
domare.



§ 87 Visionsträff inför 2001-12-06
Visionsträffen med styrelsen och sektionens funktionärer äger rum
den 21 oktober 2001 i Idrottens Hus i Farsta.

§ 88 Nästa möte
Nästa möte meddelas inom kort via mail.

§ 89 Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:                                                Justeras:

________________                                        _________________
Pernilla Andréasson                                        Bertil Bergdahl


